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Bohincev racun
brez krcmarja'

Rektor Univerze na Primorskem (UP) Rado
Bohinc trdi, da ga nisem razumel, ko je na
povedoval zacetek pogovorov o pridružitvi po
morske fakultete UP. Zanimivo, da ni protestiral
po objavi clanka. ampak šele po objavi na
dalje.vanja zgodbe. Nekaj dni kasneje smo namrec
objavili stališca dekanje Fakultete za pomorstvo
in promet (FPP), ki je rekla, da ni govora o
pogovorih glede združevanja. V clanku "Bohincev
racun brez krcmaija" sem namrec pisal, da so
napovedi rektorja v nasproqu s tem, kar mislijo
tisti, s katerimi naj bi se pogovarjal.

Ceprav nisem nezmotljiv, rektorjevim trditvam, I .•
da ga nisem pniv razumel, ne verjamem. Sejo sem
spremljal in bi gotovo ne napisal tako, ce mi to ne

bi bilo jasno. V primeru dvoma bi vsaj ponovno I )vprašal. Dobro bi se bilo vprašati tudi, ati je rektor J
v svojem govoru bil dovolj jasen~ za šum v
komunikaciji ni vedno kriv le sprejemnik, ampak
tudi oddajnik.

Ampak ne glede na to, ali je rektor res rekel, da
je dekanja FPP naklonjena zacetku pogovorov ali \
ne, je njegova napoved bila racun brez krcmarja. v

. FPP je namrec trdno odlocena, da se o pri- E
druževanju ne bo niti pogovarjala. V takem smislu s
vsaj to frazo uporablja slovenska literatura. v

Z odzivi UP na pisanje razlicnih avtorjev PN o p
njihovi dejavnosti ustvarjajo vZdušje, kot da ne- li
kateri skušajo ocrniti UP v javnosti. A to preprosto
ni res! UP je skupni primorski projekt, za katerega p
so si prizadevali številni. Ko smo pred petnajstimi g
leti tudi v parlamentu Študentske organizacije v· b
Ljubljani sanjali o primorski univerzi, si nismo p
prestavljati, da v njej ne bi bilo FPP in da bo to n
postala samo'koprs!<a univerza .. ZI

Povsem vseeno mi je, ce kdo vodstvu UP ocita tE

povezanost s politicnimi krogi dolocene opcije. O~

Kot noVinarja me namrec zanima samo kakovost Ol

in transparentnost. Med, slednje spada tudi, da n
vsak1itoji ~ svojimi besed.ami.,· .; di
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